
ПРОТОКОЛ №36 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, 

гуманітарних питань та розвитку громадянського суспільства, 

 свободи слова та інформації 

 

18.12.2018          зелена зала 

15.00  

 

Всього членів комісії: 5 чол. 

Присутні: Головко Л.Л., Собко Н.А., Триняк В.І., Ярова А.В. 

Відсутній: Франко І.П. 

Запрошені: Савчук А.М. – голова зборів місцевої ініціативи, Воронецький С.І. – начальник 

управління праці та соціального захисту населення. 

Головує на засіданні: Головко Л.Л. – голова постійної комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про розгляд місцевої ініціативи щодо створення Центру комплексної реабілітації осіб з 

інвалідністю. 

Доповідає: Савчук Анатолій Миколайович – голова зборів місцевої ініціативи 

 

2. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Головко Л.Л. 

Перше питання порядку денного: розгляд місцевої ініціативи щодо 

створення Центру комплексної реабілітації осіб з інвалідністю. 

Доповіла членам постійної комісії, що 29 листопада 2018 року відбулись 

збори членів територіальної громади міста із внесення місцевої 

ініціативи щодо створення центру комплексної реабілітації осіб із 

інвалідністю. 

На зборах порушувалось питання створення центру реабілітації та 

виділення приміщення для цього. 

Надала слово для виступу голові зборів місцевої ініціативи Савчуку 

Анатолію Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Савчук А.М. 

Довів до відома членів постійної комісії, що в місті Хмельницькому є 

понад 25 тисяч осіб, що мають інвалідність. З них 6,5 – 7 тисяч задіяні 

соціальними послугами завдяки територіальному центру. Решті 18 тис. 

осіб, в тому числі, членам товариства молоді з інвалідністю, потрібно 

дати шанс на повноцінне життя. Особі з інвалідністю треба провести 

реабілітацію таким чином, щоб людина могла влаштуватись на роботу, 

або розпочати власну справу. 

Тому є прохання до членів постійної комісії підтримати місцеву 

ініціативу та створити центр комплексної реабілітації осіб із 

інвалідністю в місті Хмельницькому. 

 

Ярова А.В. Відмітила, що останнім часом збільшується кількість дітей з 

особливими освітніми потребами, тому при створенні центру 

комплексної реабілітації потрібно включати в програму дітей з 

особливими освітніми потребами. 

 

Савчук А.М. Додав, що в місті є більше тисячі дітей з інвалідністю та близько 7 тисяч 

дітей, яким потрібна реабілітація та соціальні послуги. 

 

Воронецький С.І. Проінформував депутатів та присутніх, що одним з варіантів 



приміщення для майбутнього центру реабілітації може бути приміщення 

колишнього спецзв’язку, проте воно в аварійному стані. 

Зараз іде мова про створення єдиного об’єднаного центру реабілітації 

осіб з інвалідністю, фінансування створення та функціонування якого 

буде здійснюватися з різних джерел: державний бюджет, міський бюджет 

та ін. 

Крім того, при створенні центру комплексної реабілітації можливо буде 

запровадити частково платні послуги. 

 

Головко Л.Л. Відзначила, що дана місцева ініціатива однозначно буде підтримана 

постійною комісією. 

Запропонувала наступне: 

- місцеву ініціативу членів територіальної громади міста щодо створення 

центру комплексної реабілітації осіб із інвалідністю взяти до відома; 

- рекомендувати товариству молодих інвалідів спільно з управлінням 

праці та соціального захисту населення надати фінансово-економічні 

розрахунки створення центру реабілітації, зокрема, в розрізі 

приміщення, обладнання, персонал, послуги та ін., та в розрізі джерел 

фінансування до 1 травня 2019 року; 

- рекомендувати управлінню комунального майна надати на розгляд 

комісії пропозиції щодо виділення приміщення для розміщення центру 

реабілітації осіб з інвалідністю; 

- на черговому засіданні постійної комісії розглянути надані пропозиції 

та розрахунки. 

Поставила на голосування ці пропозиції. 

 

В обговоренні взяли участь: Головко Л.Л., Собко Н.А., Триняк В.І., Ярова А.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПОГОДЖЕНО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Місцеву ініціативу членів територіальної громади міста щодо 

створення центру комплексної реабілітації осіб із інвалідністю взяти до 

відома. 

2. Рекомендувати товариству молодих інвалідів спільно з управлінням 

праці та соціального захисту населення надати фінансово-економічні 

розрахунки створення центру реабілітації, зокрема, в розрізі наступних 

напрямків: приміщення, обладнання, персонал, послуги та ін., та в 

розрізі джерел фінансування до 1 травня 2019 року. 

3. Рекомендувати управлінню комунального майна надати на розгляд 

комісії пропозиції щодо виділення приміщення для розміщення центру 

реабілітації осіб з інвалідністю. 

4. На черговому засіданні постійної комісії розглянути надані пропозиції 

та розрахунки. 

 

 

Голова постійної комісії         Головко Л.Л. 

 

 

Секретар комісії         Собко Н.А. 


